

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6903810

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
AKASOL ENGINEERING GMBH	04/09/2021
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	AKASOL AG
<b>Street Address:</b>	SCHREBERWEG 51
<b>City:</b>	DARMSTADT
<b>State/Country:</b>	GERMANY
<b>Postal Code:</b>	64289
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
<b>Patent Number:</b>	9306224
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	(415)576-0300
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
<b>Phone:</b>	415-576-0200
<b>Email:</b>	lmeyer@kilpatricktownsend.com
<b>Correspondent Name:</b>	KILPATRICK TOWNSEND AND STOCKON LLP
<b>Address Line 1:</b>	2 EMBARCADERO CENTER #1900
<b>Address Line 4:</b>	SAN FRANCISCO, CALIFORNIA 94111
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	066234-011600US-0868723
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	NESLIHAN DORAN-CIVAN (REG. NO. 64883)
<b>SIGNATURE:</b>	/Neslihan Doran-Civan/
<b>DATE SIGNED:</b>	09/07/2021
<b>Total Attachments: 6</b>	
source=declaration and document for recordation - submitted 09-07-2021#page1.tif	
source=declaration and document for recordation - submitted 09-07-2021#page2.tif	
source=declaration and document for recordation - submitted 09-07-2021#page3.tif	
source=declaration and document for recordation - submitted 09-07-2021#page4.tif	
source=declaration and document for recordation - submitted 09-07-2021#page5.tif	
source=declaration and document for recordation - submitted 09-07-2021#page6.tif	

**DECLARATION**

I, Elizabeth du Preez, a translator of Martin-Greif-Str. 1, 80336 Munich, Germany, do hereby declare that I am conversant with the English and German languages and that I am a competent translator thereof.

I verify that the attached English translation is a true and correct translation of an excerpt from the Commercial Register HRB 87340 of Darmstadt Municipal Court.

Date: September 6, 2021



Elizabeth du Preez

Number of the entry	a) Company b) Domicile, location, domestic business, address, authorized recipient, branch locations c) Purpose of the company	Nominal capital or share capital	a) General representation provision b) Board, governing body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorized representatives and special representation authority	Procura (special signing authority)	a) Legal form, start, articles of association or company agreement b) Other legal relationships	a) Date of the entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
4			b) Appointed as a managing director: Schnitz, Sven, Eichenberg/Austria, DOB November 6, 1975 Sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party.			a) October 15, 2010 Raub b) Case 5
5	a) Akasol GmbH c) The development, manufacture and distribution of mobile and stationary energy storage systems and of alternative drive systems and regenerative energy systems. The company furthermore provides development and consultancy services for alternative drive technologies and concepts and for energy storage technologies and solutions.				a) The shareholders' meeting of May 22, 2012 resolved the amendment of Item 1 (Company name) and Item 3 (Purpose of the company) of the company agreement.	a) June 11, 2012 Vallbracht b) Case 7
6			b) Appointed as a managing director: Holder, Lothar, Ujm, DOB May 17, 1962 Sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself on his own behalf or as a representative of a third party.			a) August 15, 2013 Bieg b) Case 9
7		€2,000,000.00			a) The shareholders' meeting of April 25, 2013 resolved the increase of the share capital by €1,975,000.00 and the	a) September 13, 2013 Feick

Number of the entry	a) Company b) Domicile, location, domestic business, address, authorized recipient, branch locations c) Purpose of the company	Nominal capital or share capital	a) General representation provision b) Board, governing body, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorized representatives and special representation authority	Procura (special signing authority)	a) Legal form, start, articles of association or company agreement b) Other legal relationships	a) Date of the entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
8			b) No longer a board member. Holder: Lothar Ulrich, DOB May 17, 1962		corresponding amendment of Article 5 of the company agreement; in addition, the amendments of Article 7 (Shareholders' meeting), 12 (Redeeming company shares) and 17 (Participation of the shareholders in the company) were resolved.	a) December 12, 2015 Ulrich b) Case 11
9		€4,000,000.00			a) The shareholders' meeting of April 24, 2018 resolved the increase of the share capital by €2,000,000.00 and the corresponding amendment of Article 5 (Share capital) of the company agreement.	a) May 3, 2018 Ulrich b) Case 12
10					b) The company was transformed by way of a change in legal form into AKASOL AG, domiciled in Darmstadt (Darmstadt Municipal Court, HRB 87340), in accordance with the resolution of the shareholders' meeting of May 14, 2018.	a) June 8, 2018 Ulrich b) Case 13

PATENT

REEL: 057436 FRAME: 0615

Abruf vom 09.04.2021 12:03

Seite 1 von 3

Nummer der Eintragung	a) Firmenbezeichnung, Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Akasol Engineering GmbH, b) Darmstadt Geschäftsanschrift: Merkstraße 25, 64283 Darmstadt c) die Entwicklung und Vermarktung alternativer Antriebssysteme,	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Durch Gesellschafterbeschluss kann Geschäftsführern Einzelvertretungsbefugnis erteilt werden. Auch können Geschäftsführer durch Gesellschafterbeschluss ermächtigt werden, die Gesellschaft bei der Vornahme von Rechtsgeschäften mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten uneingeschränkt zu vertreten. b) Geschäftsführer: von Bork, Felix; Darmstadt, *13.08.1969 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 08.10.2008	a) 27.11.2008 Dieffenbacher b) Fall 1
2	b) Gehändert, nun: Geschäftsanschrift: Schreiberweg 51, 64289 Darmstadt					a) 05.03.2009 Petry b) Fall 2
3	b) Geändert, nun: Geschäftsanschrift: Landwehrstr. 55, 64293 Darmstadt					a) 07.08.2009 Wittrann b) Fall 4

PATENT

REEL: 057436 FRAME: 0616

Nummer der Eintragung	a) Firmenbezeichnung, Inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura				a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5				6	7
4			b) Bestellt als Geschäftsführer: Schulz, Sven, Eichenberg/Österreich, *06.14.1975 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.						a) 15.10.2010 Raub b) Fall 5
5	a) Akasol GmbH c) Die Entwicklung, die Herstellung und der Vertrieb von mobilen und stationären Energiespeichersystemen sowie von alternativen Antriebssystemen und regenerativen Energieanlagen. Des Weiteren erbringt die Gesellschaft Entwicklungs- und Beratungsdienstleistungen zu alternativen Antriebstechnologien und - Konzepten sowie zu Energiespeichertechnologien und -lösungen.							a) Die Gesellschafterversammlung vom 22.05.2012 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in den §§ 1 (Firma) und 3 (Gegenstand des Unternehmens) beschlossen. b) Fall 7	a) 11.06.2012 Valkbracht b) Fall 7
6			b) Bestellt als Geschäftsführer: Holder, Lothar, Ulm, *17.05.1962 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.					a) Die Gesellschafterversammlung vom 25.04.2013 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 1.975.000,00 EUR und die	a) 15.08.2013 Bieg b) Fall 9
7		2.000.000,00 EUR						a) Die Gesellschafterversammlung vom 25.04.2013 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 1.975.000,00 EUR und die	a) 13.09.2013 Feick

PATENT

REEL: 057436 FRAME: 0617

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
8			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Holder, Lothar, Ullm., *17.05.1992			a) 21.12.2015 Ulrich b) Fall 11
9		4.000.000,00 EUR			a) Die Gesellschafterversammlung vom 24.04.2018 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 2.000.000,00 EUR und die entsprechende Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 5 (Stammkapital) beschlossen.	a) 03.05.2018 Ulrich b) Fall 12
10					b) Die Gesellschaft ist nach Maßgabe des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 14.05.2018 im Wege des Formwechsels in die AKASOL AG mit Sitz in Darmstadt (Amtsgericht Darmstadt, HRB 97834) umgewandelt.	a) 08.06.2018 Ulrich b) Fall 13

PATENT